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Commissie J&V

Aan de staatssecretaris van Justitie en Veiligheid

Plaats en datum: Den Haag, 22 mei 2025
Betreft: Verzoek reactie op bericht "Klinisch psycholoog Iva Bicanic: 'Ik begrijp niet waarom 

er zo weinig discussie is over misbruik van kinderen. Nederland sláápt, echt'"
Ons kenmerk: 2025Z10085/2025D23456

Geachte mevrouw Coenradie,

In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Justitie en Veiligheid van 22 mei 2025 is 
gesproken over het artikel "Klinisch psycholoog Iva Bicanic: 'Ik begrijp niet waarom er zo weinig 
discussie is over misbruik van kinderen. Nederland sláápt, echt'".1

De commissie heeft besloten u te verzoeken om een reactie op dit artikel en daarbij in te gaan op de 
volgende vragen: Wat is de laatste stand van zaken rondom de implementatie van de EU-richtlijn ter 
bescherming van geweld tegen vrouwen en huiselijk geweld? Hoe verlopen de voorbereidingen en is 
het Centrum Seksueel Geweld (CSG) in beeld om op landelijk niveau te fungeren als landelijk 
multidisciplinair rape centre? Wat zijn de opties om in aanloop naar het landelijk rape centre het CSG 
verder te ondersteunen in 2026, en onder welke voorwaarden zou een incidentele subsidierelatie 
denkbaar zijn? En tot slot: welke rol speelt het ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport bij het 
CSG?

Hierbij breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Justitie en Veiligheid,

A.M. Brood

1 De Volkskrant, 17 mei 2025, Klinisch psycholoog Iva Bicanic: ‘Ik begrijp niet waarom er zo weinig discussie is 
over misbruik van kinderen. Nederland sláápt, echt’ (https://www.volkskrant.nl/binnenland/klinisch-
psycholoog-iva-bicanic-ik-begrijp-niet-waarom-er-zo-weinig-discussie-is-over-misbruik-van-kinderen-
nederland-slaapt-echt~bae44696/).


